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Abstract (en)
The window mounting with push rods in rabbet grooves, linked to the window handle, has a rail (40) and a push rod (42) with a holder (1) of injection
molded plastics working with the facing walls of the rabbet groove (21) by a projections facing the walls. A mounting opening is in the body (2) of the
holder for the rail and rod to be secured in the rabbet groove. The push rod lies against limit stop surfaces at the holder, and an elongated opening
(43) in the rod allows movement against the holder. When in the correct position, the rail is fastened to the rabbet profile (20) by a screw through an
opening in the body.

Abstract (de)
Ein Beschlag für ein Fenster umfasst ein in einer Falznut (21) anzuordnendes Beschlagteil (40, 42), an welchem ein mit zwei gegenüberliegenden
Nutwänden der Falznut (21) zusammenwirkendes Halteelement (1) vorgesehen ist. Das Halteelement (1) weist einen Grundkörper (2) auf, und ist
auf beiden den Nutwänden zugewandten Seiten des Grundkörpers (2) mit jeweils mindestens einem vorstehenden und federnd in Richtung fort
von der zugewandten Nutwand ausgebildeten Vorsprung versehen. In dem Grundkörper (2) des Halteelementes (1) ist eine Befestigungsöffnung
vorgesehen, durch welche das Beschlagteil (40, 42) in der Falznut (21) festlegbar ist. <IMAGE>
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